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Svar på fullmäktigefråga från Cristine 
Persson (C) om busslänken i området 
Torvalla 
 
Cristine Persson (C) har inkommit med en fullmäktigefråga om busslänken i området 
Torvalla. Frågan är ställd till Regionstyrelsens ordförande, Bengt Bergqvist (S), men ska 
besvaras av Kollektivtrafiknämndens ordförande, Jenny Sellsve (S).   
 
Cristine Persson frågar:   

- Hur går samverkan med Östersunds kommun och bevakning av att busslänken blir 
av och tidsplan? 

  
Svar på frågan   
Tack för frågan. 
 
Jag är glad över att få den här frågan, då den är väldigt viktig för oss i den nya majoriteten. 
 
Processen går framåt. Från och med juni 2024 planerar vi att införa ett nytt busslinjenät i 
Östersund, där Torvalla centrum trafikeras av tre olika linjer. Två linjer planeras vända vid 
Torvalla centrum och en linje fortsätta vidare genom Torvalla till Ängsmon. Hållplatsen 
Torvalla Centrum ligger i direkt anslutning till Hälsocentralens tänkta placering. Trafiken 
planeras att vara i gång från klockan 05:00 på morgonen till midnatt, varje dag under hela 
året. När trafiken är som tätast är det tänkt att 12 bussar per timme ska gå till och från 
Torvalla centrum. Alla bussar kommer att vara av låggolvstyp och helt elektrifierade. Det 
kommer att finnas gott om plats för rullatorer och rullstolar i alla stadsbussar. 
 
Jag är övertygad om att busstrafiken ska komma att fungera mycket väl för patienter som 
ska åka till och från den nya hälsocentralen i Torvalla. 
 
 
/Jenny Sellsve (S) 


	Svar på fullmäktigefråga från Cristine Persson (C) om busslänken i området Torvalla

